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Résztvevők: 

 Pilissy Tamás 

 Szabó Zsolt 

 Goda Róbert 

 Szente Viktor 

 Józsa Viktor 

 Nagy Péter 

 Szabó Ferenc 

 Piros Attila 

 Herczeg József 

 Tóth Ákos Károly 

 Szenka József 

Félév értékelése, eredmények, jövőbeli tervek: 

 Moodle 

o Moodle szerver van, de ha a Kar nem támogatja, nem lesz működőképes 

o Építőmérnöki és Villamosmérnöki Karokkal érdemes összefogni a jövőben, a 

tapasztalatokra rákérdezni 

o Célszerű lenne majd az erőltettet bevezetés 

o Leltárhoz hasonlóan moodle felelősöket kellene kinevezni tanszékenként, 

amire pénzt kell szerezni 

 Kari honlap 

o Segítettük a Kari honlap fejlesztését 

 Informatikai Workshop 

o Pozitív visszajelzések. Sikeres, érdemes folytatni. 

o JV: kérdőív alapján MATLAB, Ansys iránt legnagyobb az érdeklődés. 

o A sportnap jó ötlet volt, érdemes megint akkor tartani. 

 Informatika oktatás 

o Tovább kéne fejleszteni. Kvázi kötelező jelleggel kéne bevezetni több 

tárgyban. 

o Legalább az algoritmikus gondolkodást el kéne sajátítani a hallgatóknak. 

 Hálózat fejlesztés, hálózat védelem 

o Egyetemi fejlesztéseket követni, szemmel tartani. 

 ANSYS licensz 

o Feladat: GHK utánajár (Informatikai Kör megkérdezése) mennyire elérhető a 

hallgatóknak. Van-e segédlet, leírás arról, hogyan juthatnak hozzá. 

o Ipari licensz: A Bizottság egyhangúlag megszavazta, hogy támogatja fizikai 

ANSYS licensz szerver üzemeltetését a Karon.  



o PA: Nálunk van a legnagyobb tudás. Van licensz és backup licensz szerver is. 

 Plágium kereső algoritmus 

o Feladat: HJ kérjen árajánlatot 

 Dátumok kijelölése jövő évi gyűlésekről 

o Várható első gyűlés január vége 

o Feladat: JV készít doodle szavazást, amit péntekig kell kitölteni. 

 

Egyéb: 

 JV: Van a EGR tanszéken futató szerver 18.04 Ubuntuval. A hálózás nem 

működik, de a kihasználtsága 50% körüli, szívesen megosztják másokkal 

 PA: Érdemes az optikai hálózatot fejleszteni, hogy a futató gépek összekapcsolása 

érdekében. 

 JV: A licensz díjak szétdobása 

o Mindenképpen legyen követés 

o Elfogadható, ha a tavalyi használat alapján arányosan fizetjük a következő 

évre. 

 NP: Van ipari MATLAb licensz? 

o JV: Az EGR tanszéknek van. 

 


